
 
 

Mondelinge vragen Transitie Hulp bij 
Huishouden 
20-1-2022 

Vragen: 
In het commissiedebat van 2 december jongstleden over de transitie Hulp bij Huishouden zijn 

enkele toezeggingen gedaan die nog niet zijn nagekomen. Ondertussen is de wachttijd met een 

maand opgelopen. Dat doet vermoeden dat er minder werknemers overgaan dan gehoopt. Ook 

horen de indieners signalen dat er schrijnende situatie ontstaan bij mensen waar de hulp is 

vertrokken en die daardoor weer achteraan op de wachtlijst komen. De fracties van de SP en 

PvdA vinden dat de urgentie hoog is. Daarom de volgende vragen: 

1. Hoe groot is de wachtlijst voor Hulp bij Huishouden? Vindt het college dit acceptabel? Zo 

nee, wat gaat zij doen om deze weg te werken? 

2. Hoeveel medewerkers zijn overgegaan naar nieuwe aanbieders sinds 1 januari? 

3. Kan het college ervoor zorgen dat mensen die al hulp kregen niet weer op de wachtlijst 

hoeven als de huidige hulp vertrekt? 

4. De volgende toezeggingen waren gedaan: 

• Vertegenwoordigers vanuit de werkvloer zouden via de FNV betrokken worden in de 

werkgroep voor transitie; 

• De FNV zou betrokken worden bij de voorbereidingen van de 

informatiebijeenkomsten in 2022; 

• De gemeentelijke website zou worden aangepast zodat duidelijk is dat continuïteit 

van zorg boven de nieuwe gebiedsindeling gaat; 

• Het overleg tussen wethouder en FNV zou worden voortgezet; 

Waarom zijn deze toezeggingen niet nagekomen? En wanneer worden deze wel 

nagekomen? 

 

Gesteld door: 
• Ruurt Wiegant, SP 

• Ilse Raaijmakers, PvdA 
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